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  2016במאי,  8                            
  חברות וחברים שלום,

  
  ברצוני לעדכן בדבר המשא ומתן על הסכם השכר המתנהל בימים אלה.

  

שלשה, לאחר - חלפו למעלה שנתיים מאז הסתיים הסכם השכר שלנו. לאחר דחיות מרובות, ורק לפני חודשיים

מ עם ההסתדרות, נאות משרד האוצר לקיים עמנו מו"מ עניני. המו״מ מתקיים מול נציגי שהאוצר השלים את המו"

  הממונה על השכר, אנשי הוועדה לתכנון ולתקצוב (ות״ת), ונציגי ועד ראשי האוניברסיטאות (ור״ה). 

לאים ) ניתוק הצמדת הפנסיה התקציבית של הגמ1הן: (יבמהלך המו"מ העלו האוצר וות"ת דרישות נוספות ובינ

) הגברת 2שלנו משכר הפעילים והצמדתה למדד. עניין זה אינו נוגע לחברי סגל המבוטחים בפנסיה צוברת. (

  הדיפרנציאציה בשכר בין חברי הסגל ועידוד המצוינות.

עמדת האוצר היא שניתוק גמלת הגמלאים משכר חברי הסגל הפעילים היא מרכיב הכרחי במו״מ על הסכם השכר. 

נו שאנחנו מוכנים לדון בניתוק הפנסיה התקציבית משכר הפעילים תמורת פיצוי הולם, אך בשום אנו מצדנו הבהר

    פנים לא נוכל לקבל את התניית ההתקדמות במו"מ על הסכם השכר בהסדרת סוגיה זו והסוגיות האחרות שעלו.

ך המו"מ, או בשל אם מו״מ על הסכם השכר שלנו לא יתקדם בשל כריכת נושאים שאינם חלק מהסכמי השכר בתו

ים. יתכן שיהיה צורך לעשות זאת עוד במהלך יכל סיבה אחרת, נאלץ להכריז סכסוך עבודה וננקוט בצעדים ארגונ

  סמסטר זה.

אנו מודעים לכך כי האוצר מנסה לפגוע בסגל האקדמי באוניברסיטאות בדרכים נוספות. לאחרונה האוצר העלה 

מהאוניברסיטאות; בנוסף לכך פועל האוצר לקעקע את הסכמי  דרישה להשבת שכר מבעלי תפקיד אקדמי בחלק

הפנסיה התקציבית ואף מאיים בדרישה להשבת שכר מגמלאים. כמו כן, ות״ת מנסה להרע את תנאי תוספות 

  המחקר על ידי יצירת מדרגות חדשות, גבוהות יותר.

ים לרשותנו על מנת לסכל גזירות הבהרנו הבהר היטב כי אנו מתנגדים למהלכים אלו ונאבק בכל האמצעים העומד

   אלו.

  אמשיך לעדכן.

  בברכה,

  פרופ' אלי וייץ

  

  יו"ר המועצה המתאמת

                         

  


